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§ 20 a  

Övriga frågor 
 
Stian Raneke (S) och Mats Hasselgren (L) lämnade information 

från möte med  förtroenderådet vid Rio vård-och 

omsorgsboende. 

 

Ordföranden Maria Antonsson (MP) föreslog att nämnden 

skulle ge förvaltningen i uppdrag att formulera en skrivelse från 

nämnden till SL. Skrivelsen tas upp vid nämndens sammanträde 

den 14 december 2017. 

 
Beslut 

En enad nämnd ställde sig bakom ordförandens förslag. 

 

Vice ordförande Therese Carlborg (M) informerade nämnden att 

dagens sammanträde var hennes sista i Östermalms 

stadsdelsnämnd. Therese Carlborg tackade nämnden och 

förvaltningen för trevliga år och riktade också ett tack till 

personalorganisationernas företrädare. 

 

Therese Carlborg önskade nämnden lycka och välgång i det 

fortsatta nämndarbetet. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


